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Hej Sunnersta Egnahemsförening! 

Er skrivelse är mottagen och har diarieförts i ärende GSN-2024-00247. 

  

Det finns inget beslut om utveckling av fler mountainbikebanor, det som finns är en 

förstudie kring vad en sådan utveckling skulle kunna innebära. Det politiska svaret på 

denna förstudie är ett uppdrag till stadsbyggnadsförvaltningen om att: 

”inleda dialog och samråd med allmänheten, berörda föreningar och övriga 

intressenter om utvecklingen av Sunnerstaåsens friluftsområde” 

D.v.s. man vill veta vad alla olika intressegrupper tycker kring utveckling av hela 

friluftsområdet i ett bredare perspektiv, inte bara gällande cykelfrågan. 

  

Vi på förvaltningen har inlett denna processen med att hålla dialoger med barn i olika 

åldrar. Nästa steg är att kalla föreningar och den vuxna allmänheten till 

medborgardialoger i frågan. Detta steg har inte påbörjats ännu, så ni har inte missat 

någon information i processen. Er förening finns med på listan över dem vi kommer 

att kalla. 

  

  

Vänliga hälsningar 

Agneta 
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